
 

Fråga angående svanar 
Senaste dagarna har naturlivet gjort sig påmint i Uppsala. Denna gång är det svanar som väckt frågan om 

hur nära vi kan ha de vilda djuren i vårt samhälle. 

Ett svanpar i Sunnersta har, i enlighet med vad som är naturligt för svanar, försvarat sitt 

boområde/planerade boområde. Svanar är stora djur och barn kan bli skrämda och rent av skadade om de 

blir anfallna. Det är dock ett helt naturligt beteende av svanar och kan inte fördömas. 

Förra året skedde ett liknande scenario i Malmö och då valde länsstyrelsen att besluta om skyddsjakt på en 

svan som försvarade sitt bo. Agerandet väckte med rätta många upprörda känslor och beslutet om 

skyddsjakt överklagades till förvaltningsrätten som bedömde att det var fel att döda svanen. 

 

Med anledning av ovanstående ställs följande fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik 

Pelling (S): 

• vad kommer ni vidta för åtgärder för att inte ytterligare en svan som enbart följer sina naturliga 

instinkter skjuts ihjäl? 

 

Uppsala den 20 april 2021                                            

 

Lisen Burmeister, ledamot (SD) 

 

 

 


